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Abstract (en)
[origin: US2017022022A1] A drum storage module (50, 60) for receiving notes of value (16) has a winding drum (14) onto which the notes of value
(16) are windable so as to be received between at least two foil belts (18 to 24). Further, a sensor for determining the maximum filling level of notes
of value in the drum storage module (50, 60) is provided and has a light source (32) and a light receiver (34) arranged such that the beam path (36)
from the light source (32) to the light receiver (34) extends parallel to the longitudinal axis (38) of the winding drum (14).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Rollenspeicher (50, 60) zum Aufnehmen von Wertscheinen (16), der eine Wickeltrommel (14) umfasst, auf die die
Wertscheine (16) zwischen mindestens zwei Folienbändern (18 bis 24) aufgenommen aufwickelbar sind. Ferner ist ein Sensor zur Ermittlung
des maximalen Füllstandes des Rollenspeichers (50, 60) an Wertscheinen vorgesehen, der eine Lichtquelle (32) und einen Lichtempfänger (34)
umfasst, die derart angeordnet sind, dass der Strahlengang (36) von der Lichtquelle (32) zum Lichtempfänger (34) parallel zur Längsachse (38) der
Wickeltrommel (14) verläuft.
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